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Protokół  

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej z dnia 09.11.2021 r.   

 

Posiedzenie  rozpoczęło  się  o  godzinie 10:00  w  siedzibie Szkoły Podstawowej w Smólniku. 

W posiedzeniu uczestniczyli Radni  Gminy Włocławek oraz pracownicy Szkoły Podstawowej.   

Pan Przewodniczący powitał członków komisji oraz wszystkie osoby przybyłe na posiedzenia komisji.   

 

W obradach uczestniczyło 3 członków Komisji w składzie:  

Przewodnicząca Komisji    - Sadowska Elżbieta,  

Zastępca Przewodniczącego   - Wiesław Błasiak,  

Członek Komisji               - Betliński Edward,  

Członek Komisji    - Nowok Janusz.  

 

(Lista obecności Radnych  stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Proponowany porządek posiedzenia : 

1. Otwarcie posiedzenia.   

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Odczytanie i przyjęcie proponowanego porządku posiedzenia. 

4. Działalność Szkoły Podstawowej w Smólniku i w Kruszynie. 

5. Sprawy różne.  

6. Zakończenie posiedzenia.  

 

Ad.1. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Pani Elżbieta Sadowska  o  godzinie 10:00  

i powitała przybyłych na posiedzenie Komisji. 

 

Ad. 2. 

Pani Przewodniczący na  podstawie  podpisanej  listy  obecności  stwierdził quorum /obecnych  

4 członków Komisji/.  

 

Ad.3. 

Następnie Pan Przewodniczący odczytał proponowany porządek posiedzenia.  

Do proponowanego porządku uwag nie zgłoszono, w związku z tym poddał pod głosowanie wniosek 

przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

Głosowano: 

Za – 4 

Przeciw -0 

Wstrzymujących się – 0. 

 

Ad. 4.  

W tym punkcie Pani Przewodnicząca poinformowała, że dzisiejsza kontrola odbywać się będzie 

dwuetapowo, najpierw członkowie Komisji przyjrzą się sytuacji w Szkole Podstawowej w Smólniku, a 
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następnie będzie kolejne posiedzenie Komisji zorganizowane w CUW, gdzie sprawdzeniu poddane 

zostaną wszystkie dokumenty finansowe, ponieważ dokumenty księgowe dotyczące szkół znajdują się 

w siedzibie Centrum Usług  Wspólnych we Włocławku.  

Na początek Pani Przewodnicząca powitała Panią Dyrektor Marzennę Kwiatkowską, która uczestniczyła 

w posiedzeniu Komisji i zapytała, jak wyglądają procedury związane z sytuacją covidową?  

Pani Dyrektor przekazała, że zgodnie z wytycznymi procedury odnośnie Covid były opracowane w 

2020r. ale są na bieżąco aktualizowane i dostosowywane do aktualnej sytuacji. Każda klasa ma swoją 

salę lekcyjną, uczniowie nie zmieniają sal w trakcie lekcji, wymieniają się nauczyciele. Na korytarzach 

wyznaczone zostały sektory dla każdej z klas. Na każdej przerwie pomieszczenia są dezynfekowane. 

Wszyscy chodzą w maseczkach a przy drzwiach są dozowniki z płynem do dezynfekcji.  

 

Następnie członkowie Komisji Rewizyjnej udali się na przegląd budynku szkoły.  

 

Wnioski i zalecenia: 

1. Wymiana elektryki w starej części szkoły.  

2. W związku z systematycznym zalewaniem ściany nowej hali sportowej, koniecznym jest 

definitywne wykonanie naprawy.  

3. Konieczność zamontowania podwieszanego  sufitu w starej części szkoły.  

4. Systematycznie rozważyć ewentualność wygaszania taboru autobusowego w związku ze 

stanem technicznym pojazdów i kwestia przejścia na emeryturę pracowników.  

5. Zakup małego busa na potrzeby szkół, przy uwzględnieniu dotacji zewnętrznej.  

 

W związku z pogłębiającą się sytuacją covidową Komisja nie mogła udać się na kontrolę do Szkoły 

Podstawowej w Kruszynie.  

 

Ad. 5.  

Na powyższym posiedzenie Komisji zostało zakończone.  

Pan Przewodniczący podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zamknął posiedzenie o godzinie 

12:10.   

Protokół sporządziła: 

A. Seroczyńska  

 

 

        

Protokół podpisali :  

1) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Elżbieta Sadowska  

2) Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  

Wiesław Błasiak 

3)  Członek Komisji Rewizyjnej 

Edward Betliński 

4) Członek Komisji Rewizyjnej 

Janusz Nowok  


